



SCHNEBEL ANDANTE CON MOTO

Ein Film von | A film by Susanne Elgeti

Dieter Schnebel, Komponist und Theologe, Jahrgang 1930, zählt zu den profiliertesten Komponisten neuer Musik. Susanne Elgetis Film zeichnet ein einfühlsames Porträt des Komponisten und vermittelt seine sich jedem Dogmatismus verweigernde Musikanschauung. In einer bewegenden privaten Situation mit seiner langjährigen Frau Iris Schnebel-Kaschnitz zusammen lebend, entsteht seine letzte große Komposition *Utopien*. Stück für Stück entfaltet der Film nicht nur die breite Gedanken- und Musikwelt Schnebels, sondern lässt auch teilhaben am persönlichen Leben im Alter. – Ein authentisches Bild vom Leben und Schaffen eines bedeutenden Zeitzeugen und Mitgestalters der Musikentwicklung des 20. und 21. Jahrhunderts.

Dieter Schnebel, composer and theologian, was born in 1930 and has become one of the foremost composers of contemporary music. Susanne Elgeti's film is a sensitive portrait of this multi-faceted personality, vividly conveying Schnebel's relationship to music, which resists all dogmatic restrictions. In the midst of the moving private situation he shared with his wife of many years, Iris Schnebel-Kaschnitz, we see the evolution of Schnebel's latest large composition, *Utopien*. The film gradually reveals not only the broad range of the composer's music and ideas, but also provides insights into the personal challenges of old age. – An authentic look into the life and work of one of the most important participants in the musical developments of the twentieth and twenty-first centuries.

BONUS: 20-minütiges Interview mit Dieter Schnebel

Ca. 110 min | Deutsch | English subtitles | Stereo | DVD 9 | PAL | Country Code: 0



LC 00846

©+® 2015 WERGO, a division of SCHOTT MUSIC & MEDIA GmbH,
Mainz, Germany
WERGO · Postfach 36 40 · 55026 Mainz · Germany | www.wergo.de
Detailed information enclosed. | Manufactured and printed in Germany

DOPPEL



SCHNEBEL ANDANTE CON MOTO

Ein Porträt | A Portrait

Ein Film von | A film by Susanne Elgeti

SCHNEBEL ANDANTE CON MOTO

MV 08125



DVD
VIDEO

PRO
MUSICA VIVA
MARIA STRECKER-
DAELEN
STIFTUNG

M

MUSIK DER JAHRHUNDERTE

Paul Sacher Stiftung
Fondation Paul Sacher
Paul Sacher Foundation